
PROTOKÓŁ NR 36/2022 

Z POSIEDZENIA KOMISJI OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

z dnia 28 marca 2022 r.  

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur 

Mietek. Posiedzenie odbyło się w Sali Koncertowej im. Krzysztof Klenczona w Wieliszewie.  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  

O godz. 16:15 Przewodniczący Komisji powitał członków komisji oraz zaproszonych gości.  

Lista obecności członków komisji, stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że porządek posiedzenia został zamieszczony w 

systemie e-sesja. W związku z opracowaniem protokołu, zaproponował by ten punkt 

zdjąć z porządku posiedzenia.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przedstawienie propozycji utworzenia klasy muzycznej w Zespole Szkół  w 

Wieliszewie. 

4. Informacja na temat rekrutacji do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w roku 

szkolnym 2022/2023. 

5. Dyskusja na temat zgłaszanych przez dyrektorów placówek oświatowych problemów z 

funkcjonowaniem oświaty w Gminie Wieliszew. 

6. Omówienie potrzeb remontowych w placówkach oświatowych. 

7. Zapoznanie komisji z kalendarzem imprez sportowych na rok 2022.  

8. Informacja o planowanych imprezach kulturalnych w Gminie Wieliszew w 2022 roku. 

9. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Ad. 3. Przedstawienie propozycji utworzenia klasy muzycznej w Zespole Szkół w 

Wieliszewie.  

Przewodniczący komisji poprosił o przedstawienie propozycji Dyrektora Centrum Usług 

Wspólnych. 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych – p. Jerzy Iwański poinformował, że z propozycją 

utworzenia klasy muzycznej zwrócił się profesor Marek Drewnowski. P. Iwański zapoznał 

się z możliwościami utworzenia takiej klasy, w Jego ocenie istnieje możliwość utworzenia 

klasy muzycznej istnieje jedynie w szkole w Komornicy. Ponieważ jedynie tam są 

odpowiednie warunki lokalowe. Proponuje by utworzyć czteroletnią szkołę muzyczną I 

stopnia, do której mogłyby uczęszczać dzieci od klasy 5-8 szkoły podstawowej. Zajęcia 

odbywałyby się popołudniami lub w soboty i obejmowałaby tylko program kształcenia 



muzycznego. Początkowo można by rozpocząć rekrutacje do jednego oddziału i w 

kolejnych latach, można rozwijać szkołę. Konieczne będzie zabezpieczenie środków w 

tym roku, by szkoła mogła ruszyć od września, niezbędne środki to ok 150 tys. zł na 

cztery miesiące.  

Profesor Marek Drewnowski opowiedział skąd pomysł na powstanie klasy muzycznej w 

gminie Wieliszew. Pomysł powstał głównie z faktu, że profesor zamieszkał na terenie 

gminy oraz z faktu, że w okolicy zamieszkują doskonali muzycy, którzy mogli by 

rozpocząć nauczanie dzieci i młodzieży.  

Dyrektor Zespołu Szkół – p. Krzysztof Roszak poinformował, że na chwilę obecną szkoła 

lokalowo jest w stanie sprostać wymaganiom.  

Radny Rafał Donarski poprosił o informacje o rozkład zajęć, ile czasu trwają zajęcia i 

jakie formalności trzeba spełnić by powołać szkoła.  

Profesor Marek Drewnowski poinformował, że może się do odbywać na zasadnie podziału, 

jednego dnia zajęcia z danego instrumentu plus zajęcia ogólne.  

Dyrektor CUW – p. Jerzy Iwański, na pytanie o formalności poinformował, że konieczne 

będzie podjęcie uchwały Rady Gminy o powołaniu, następnie konieczne będzie uzyskanie 

opinii o Ministerstwa Kultury, kolejnym krokiem będzie zabezpieczenie środków w 

budżecie.  

Przewodniczący komisji poprosił o przygotowanie kosztorysu powołania szkoły, na 

posiedzenie komisji w maju lub czerwcu.  

Ad. 4. Informacja na temat rekrutacji do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

w roku szkolnym 2022/2023. 

Dyrektor CUW – p. Jerzy Iwański poinformował, że trwa rekrutacja przedszkolna. Na 

chwilę obecną dane wskazują, że ok 180 dzieci niezakwalifikowanych. Natomiast w grupie 

5-6latków jest ok 70 wolnych miejsc. Dyrektor CUW stwierdził, że na etapie wskazań 

liczba może się zmniejszyć, ponieważ 5latkom będą wskazywane miejsca w oddziałach 

przedszkolnych.  

Dyrektor przedstawił możliwości przyjęć do przedszkoli:  

- konkurs dla przedszkoli niepublicznych na zapewnienie miejsc dla dzieci. Obecnie nie 

ma jeszcze informacji ile mogłoby to być miejsc. 

- istnieje możliwość przywrócenia zajęć w dawnym budynku Przedszkola nr 6 w Janówku 

Pierwszym. 

- we wrześniu planowane jest otwarcie przedszkola na osiedlu Aria, wtedy tam Wójt 

mógłby wskazywać miejsca.  

Dyrektor Przedszkola Samorządowego nr 6 w Janówku Pierwszym – p. Renata 

Grzybowska poinformowała, że po przeniesieniu przedszkola do nowego budynku, 

konieczne będzie odświeżenie starego budynku, jak również jego wyposażenie.  

Ad. 5. Dyskusja na temat zgłaszanych przez dyrektorów placówek oświatowych 

problemów z funkcjonowaniem oświaty w Gminie Wieliszew.  

Dyrektorzy placówek oświatowych zgłosili problem z ciągłymi zmianami w prawie 

oświatowym a co za tym idzie za problemami w ich wdrażaniu. Zwrócili się z pytaniem 

czy byłaby możliwość zatrudnienia w CUW osoby odpowiedzialnej za kadry, by mogła 

wspomagać sekretariaty szkół w pracy.  



Przewodniczący komisji po wysłuchaniu argumentów dyrektorów poddał pod głosowanie 

wniosek do Wójta Gminy o rozeznanie w stworzeniu etatu kadrowego w CUW. Wniosek 

został poparty jednogłośnie 5 głosami ZA.  

Również zgłoszono problem z nauczycielami języka angielskiego w przedszkolach.  

Radni poprosili o informacje o funkcjonowanie dzieci z Ukrainy uczęszczających do szkół i 

przedszkoli na terenie Gminy Wieliszew.  

Dyrektorzy przedstawili informacje ile dzieci uczęszcza do danej placówki oświatowej. 

Wskazywano głównie problemy z barierą językową. Dyrektorzy również nie wiedzą jak 

oceniać dzieci kończące szkołę podstawową. Nie ma żadnych wytycznych z kuratorium 

jak i Ministerstwa Edukacji.  

Ad. 6. Omówienie potrzeb remontowych w placówkach oświatowych.  

Dyrektorzy placówek oświatowych przedstawili potrzeby remontowe. Głównie zgłoszono 

potrzeby związane z modernizacją placów zabaw, odmalowanie ścian w placówkach 

oświatowych.  

Potrzeby remontowe również zgłosił Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury.  

p. Sławomir Jagnyziak zwrócił uwagę, że w związku z zagospodarowaniem hali sportowej 

przy ulicy Modlińskiej na potrzeby magazynu darów dla uchodźców z Ukrainy, po 

zakończeniu konfliktu konieczna może być naprawa parkietu w hali.  

Ad. 7. Zapoznanie komisji z kalendarzem imprez sportowych na rok 2022.  

Sławomir Jagnyziak z Referatu Sportu poinformował o planowanych wydarzeniach 

sportowych w roku 2022 r. Po czasie pandemii wracamy z cyklem Wieliszewskiego 

Crossingu, w maju zaplanowano Półmaraton Zegrzyński, w dniu 31 lipca 2022 r. odbędzie 

się Ultramaraton Powstańca.  

Ad. 8. Informacja o planowanych imprezach kulturalnych w Gminie Wieliszew w 

2022 roku. 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury – p. Dariusz Skrzydlewski poinformował o 

planowanych przez Ośrodek Kultury wydarzeniach kulturalnych. Wyraził nadzieję, że w 

związku ze zniesieniem stanu pandemii mieszkańcy będą zainteresowani udziałem w 

koncertach czy spektaklach.  

Pani Anna Ziółkowska poinformowała, o organizowanym na 4 czerwca 2022 r. Święcie 

Gminy Wieliszew. Jak również tym, że zaplanowane zostanie spotkanie organizacyjne z 

sołectwami i szkołami, na którym zostaną omówione proponowane rozwiązania.  

Ad. 9. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy. 

Członkowie komisji opiniowali nw. projekty uchwał: 

1/ w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/410/2018 Rady Gminy Wieliszew z dnia 8 marca 

2018 r. w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Wieliszew 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych – p. Jerzy Iwański omówił projekt uchwały, 

zaproponowane zmiany dotyczą zwolnienia z opłaty dzieci uchodźców z Ukrainy, 

przebywających na terenie Gminy Wieliszew. Dodano również zapis, że uchwała 

obowiązuje od dnia 24 lutego 2022 r. kiedy rozpoczął się konflikt w Ukrainie.  



Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

zmiany uchwały nr XLIV/410/2018 Rady Gminy Wieliszew z dnia 8 marca 2018 r. w 

sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Wieliszew 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

2/ w sprawie określenia regulaminu otwartego konkursu ofert na zapewnienie możliwości 

korzystania z wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych – p. Jerzy Iwański omówił projekt uchwały, w 

nawiązaniu do dyskusji o rekrutacji do przedszkoli na rok szkolny 2022/2023, może 

brakować ok 20 miejsc. Dlatego można ten brak zapełnić wskazaniem miejsca w 

przedszkolu niepublicznym. Podjęcie uchwały wynika z przepisów prawa.  

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

określenia regulaminu otwartego konkursu ofert na zapewnienie możliwości korzystania 

z wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert  

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

3/ w sprawie Programu Stypendialnego w Gminie Wieliszew 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych – p. Jerzy Iwański omówił projekt uchwały, 

poinformował że w związku z drugim rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody 

Mazowieckiego, które nie zostały wskazane we wcześniejszej ocenie uchwały.  

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

Programu Stypendialnego w Gminie Wieliszew  

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Ad. 10. Sprawy różne.  

Przewodniczący komisji poprosił o informacje czy Dyrektor CUW ma wiedzę o 

zapotrzebowaniu na etaty administracyjne. 

Dyrektor CUW – p. Jerzy Iwański poinformował, że rozmawiał z dyrektorami szkół, 

koncepcja jest już gotowa. Wyliczony algorytm będzie pułapem maksymalnym, jeżeli 

szkoła posiada środki w budżecie. W innym przypadku będzie to poddane negocjacjom. 

Algorytm operuje różnymi wagami. Każdy z dyrektorów będzie mógł podzielić etaty 

według własnych potrzeb. Dyrektorzy nie wnosili zbytnich uwag do proponowanego 

rozwiązania.  

Przewodniczący komisji zapytał, czy w tym roku będą ogłaszane konkursy na dyrektorów.  



W odpowiedzi p. Iwański poinformował, że w konkursy będą w dwóch placówkach, w 

Szkole Podstawowej nr 2 oraz w Zespole Szkół w Wieliszewie.  

Ad. 11. Zamknięcie posiedzenia.  

O godz. 18.49 Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział i zakończył 

posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziła:     Przewodniczący Komisji 

Anna Ziółkowska              Oświaty, Kultury i Sportu 

        Artur Miętek  

 


